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Summary

A list of the commonly cultivated woody plants of the central part
of the state of North Carolina is presented with a brief horticultural
description for each species included. The list is divided into seven chapters
according to the traditional classification of horticultural usage as
follows:

Broad Leaf shade trees Evergreen shrubs
Flowering trees The hollies
Fruit and nut trees The conifers
Deciduous shrubs

For each plant species, the native location, date of introduction
and frequency in cultivation are presented in tabular form at the beginning
of each section and horticultural descriptions follow. A figure with leaf
outlines for the species in each chapter is placed at the end of each section.
It is pointed out that since North Carolina has a moist temperate climate
which ranges from warm temperate in the coastal region to cool temperate in
the Appalachian Mountains in the western part of the state, the majority of
the most successful exotic species come from zones with similar climatic
regimes in Japan and China (southeast Asia).

Zusammenfassung

Die im zentralen Teil von North Carolina häufig kultivierten
Holzpflanzen werden aufgezählt und mit ihren gärtnerisch wichtigen Eigenschaften
kurz beschrieben. Die Liste ist gemäss der üblichen Einteilung nach Verwendung

der Arten in die folgenden sieben Kapitel gegliedert:
Breitblättrige Schattenbäume Immergrüne Sträucher
Blütenbäume Stechpalmen
Frucht- und Nussbäume Nadelgehölze
Laubwerfende Sträucher

Für jede Pflanzenart wird die ursprüngliche Verbreitung, das Datum
der ersten Einführung und die Häufigkeit der Kultur in Tabellenform zu
Beginn jedes Kapitels zusammengestellt. Anschliessend folgt die Beschreibung
der einzelnen Arten. Für die Arten jedes Kapitels werden am Ende die Umrisse
der Blätter abgebildet. Da North Carolina ein feucht gemässigtes Klima
aufweist, das von warm gemässigt der Küstenregion bis zu kühl gemässigt des
Appalachen-Gebirges im Westen des Staates reicht, ergibt sich, dass der
grösste Teil der erfolgreichen exotischen Arten aus Gebieten mit ähnlichem
Klima in Japan und China (Südostasien) stammt.
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